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W imieniu rnieszkaric6w, zwracam siq r uprzejrnq pro$bq o rozwaienie zastosowania w
kolejnych latach stojak6w araz rowerow z elektoro:amkami. Rozwiqzanie to pozwoli na
uporzqdkowanie obecnej sfiuacji, gdzie rowery miejskie zostawiane sq w miejscach nie
wYznaczonYch do tego, crqsto leiq poprzewracane. Takie rozwiqzanie zapobiegnie takie dewastacji i
wrzucaniu rower6w do rzek ijezior.

Z powaianiem.
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